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Vragen van de leden De Roon en
Fritsma (beiden PVV) aan de
staatssecretaris van Justitie en de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en voor Jeugd en Gezin
over verdrijving van kansarme
jongeren. (Ingezonden 11 december
2009)

1
Kent u het bericht «Nederlandse
daklozen kansloos»?1

2
Is het waar dat Nederlandse
zwerfjongeren gewoon geen kans
hebben om een huis te vinden, omdat
ze worden verdrongen door jonge
asielzoekers?

3
Deelt u de mening dat als
asielzoekers worden toegelaten, voor
de huisvesting van die asielzoekers
moet worden gezorgd zonder dat dat
gaat ten koste van het
woningbestand voor Nederlanders, in
het bijzonder kansarme Nederlanders
en startende jongeren? Zo nee,
waarom niet?

4
Is het waar dat kansarme jongeren,
die gehuisvest zijn in het Biathlonpark
te Almere, door het Centraal Orgaan
opvang asielzoekers (COA) voor half
maart uit hun huis worden verdreven
om plaats te maken voor
asielzoekers?

5
Is het waar dat in Almere ook de
aanwezige starterswoningen worden
opgeëist voor asielzoekers en de
startende Almeerse jongeren de stad
worden uitgedreven?

6
Is het COA helemaal de weg kwijt?

7
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat Almeerse jongeren gewoon in het
Biathlonpark kunnen blijven wonen
en Almeerse starterswoningen
volledig beschikbaar komen voor
Almeerse jongeren?

1 De Telegraaf, 10 december 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie), mede namens
minister voor Wonen, Wijken en
Integratie en voor Jeugd en Gezin
(ontvangen 4 februari 2010)

1
Ja.

2 en 3
Zolang asielzoekers nog geen
verblijfsvergunning hebben,
verblijven ze in COA-centra. Deze
centra zijn niet bedoeld voor
(zwerf)jongeren. Om deze reden kan
er geen sprake zijn van verdringing.
Na verkrijging van de
verblijfsvergunning, worden deze
vergunninghouders zo snel mogelijk
uitgeplaatst en verspreid over alle
gemeenten van Nederland op basis

van een in de Huisvestingswet
neergelegde systematiek. Het is van
belang dit proces zo snel mogelijk uit
te voeren, zodat de inburgering en
integratie op gang kan komen.
De huisvesting vindt doorgaans
plaats in woningen van corporaties.
Hier kunnen ook startende jongeren
en andere Nederlanders voor in
aanmerking komen. Over het
algemeen is dit geen probleem
omdat veel regionale woningmarkten
in Nederland redelijk ontspannen zijn,
waardoor er geen andere
woningzoekenden langer moeten
wachten. Op woningmarkten waar de
druk wel hoog is, kunnen de door u
gesignaleerde problemen zich
voordoen.

4 t/m 7
Het COA heeft het azc Almere, met
instemming van de toenmalige
minister voor Vreemdelingenzaken en
Integratie, tijdelijk ingezet als Biathlon
Woonpark teneinde tot een
doelmatige aanwending van
bedrijfsmiddelen te komen. Daartoe
zijn met een aantal maatschappelijke
organisaties, waaronder de
woningcorporatie, tijdelijke
huurovereenkomsten afgesloten. De
woningcorporatie is vervolgens weer
tijdelijke overeenkomsten aangegaan
met haar huurders. De contracten
tussen het COA en de
maatschappelijke organisaties
liepen in 2009 af. Echter, om de
maatschappelijke organisaties de
mogelijkheid te bieden
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herhuisvesting te regelen zijn de
contracten tot medio maart 2010
verlengd.
Hierbij merk ik op dat steeds
zorgvuldigheid in acht wordt
genomen bij de afbouw van het
Biathlon Woonpark en het hergebruik
van de locatie als azc. De huurders
blijven daarbij geregistreerd staan als
woningzoekenden in de gemeente
Almere.
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